
PROTOKÓŁ NR XXV/04

XXV sesji Rady Miasta Bolesławiec odbytej w dniu 27 października 2004 r. 
w Sali  Rajców Ratusza – Rynek 41,  II  p.  pod przewodnictwem radnego 
Stanisława Małkowskiego – Przewodniczącego Rady Miasta.

Sesję rozpoczęto o godz. 9.00
Sesję zakończono o godz.14.10 

Ustawowy skład Rady – 21 radnych

Obecnych wg listy obecności było 20 radnych

Ponadto w sesji udział wzięli:

1. Piotr Roman - Prezydent Miasta
2. Jerzy Zieliński - Sekretarz Miasta
3. Bożena Szymczak  - Skarbnik Miasta
4. Tadeusz Grzesik - Radca Prawny Urzędu Miasta
5. Marian Kostecki - Prezes Stowarzyszenia Rodziców, 

Dzieci  i  Młodzieży  Specjalnej 
Troski w Bolesławcu

6. Przedstawiciele  kadry  kierowniczej  Urzędu  Miasta,  jednostek 
organizacyjnych gminy miejskiej i goście XXV sesji

7. Prasa i Telewizja Lokalna „Azart-Sat” w Bolesławcu

(Listy obecności radnych oraz gości stanowią załączniki nr 1 i nr 2)

Przebieg sesji:

Ad 2. Zapoznanie Rady z porządkiem obrad XXV sesji. 

Ustalony porządek obrad XXV sesji radni otrzymali w zawiadomieniach, 
w terminie regulaminowym. 

W  związku z tym, iż wyrażenie woli oddania nieruchomości gruntowej 
zabudowanej  położonej  przy  ul.  Grunwaldzkiej  nr  7  w  Bolesławcu  w 
nieodpłatne użytkowanie na lat 10 – na rzecz Stowarzyszenia Rodziców Dzieci i 
Młodzieży  Specjalnej  Troski  w  Bolesławcu  w  celu  utworzenia  Warsztatów 
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Terapii  Zajęciowej  nie  może  być  podjęte  w  formie  uchwały  Rady  Miasta, 
Przewodniczący Rady Miasta zaproponował wprowadzenie do porządku obrad 
następujących  zmian:  zniesienie  pkt  8.6.  i  dokonanie  właściwej  numeracji 
kolejnych  punktów  porządku,  podjęcie  w  w/w  sprawie  oświadczenia  jako 
punktu  9  porządku  obrad  oraz  oznaczenie  następnych  punktów  porządku 
kolejnymi numerami, czyli 10, 10.1. i 11. 

Radny  Józef  Burniak  zaproponował,  aby  w/w  oświadczenie  znieść  w 
punkcie 8.6 i wprowadzić je jako pkt 7, a pozostałe punkty porządku przesunąć 
wg kolejności.

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie zmiany porządku 
obrad  proponowane  przez  radnego  Józefa  Burniaka,  które  zostały  przyjęte 
jednogłośnie, tj. 20 głosami „za”. 

Przewodniczący Rady Miasta poddał  pod głosowanie porządek obrad i 
stwierdził,  że  Rada  Miasta  przyjęła  porządek  obrad  XXV  sesji,  z 
uwzględnieniem zaproponowanych zmian  - jednogłośnie, tj. 20 głosami „za”, w 
następującym brzmieniu:
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum.
2. Zapoznanie Rady z porządkiem obrad XXV sesji. 
3. Przyjęcie protokołu XXIV sesji Rady Miasta.
4. Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Miasta podjętych na sesji w dniu 29 

września 2004 r. 
5. Informacje:

5.1.  Prezydenta  Miasta  o  ważniejszych  działaniach  podjętych  w  okresie 
międzysesyjnym,

5.2. Przewodniczącego Rady Miasta o ważniejszych działaniach podjętych w 
okresie międzysesyjnym.

6. Interpelacje, zapytania i wnioski radnych.
7.  Oświadczenie  Rady  Miasta  o  wyrażeniu  woli  oddania  nieruchomości 

gruntowej zabudowanej położonej przy ul. Grunwaldzkiej nr 7 w Bolesławcu 
w  użytkowanie  na  lat  10  -  na  rzecz  Stowarzyszenia  Rodziców  Dzieci  i 
Młodzieży Specjalnej Troski w Bolesławcu w celu utworzenia Warsztatów 
Terapii Zajęciowej.

8. Aktualizacja Wieloletniego Programu Inwestycyjnego. 
9. Projekty uchwał Rady Miasta:

9.1. w sprawie przyjęcia Wieloletniego Programu Inwestycyjnego dla Miasta 
Bolesławiec na lata 2005 – 2009, 

9.2. w sprawie utworzenia Straży Miejskiej w Bolesławcu,
9.3. w sprawie nadania Regulaminu Straży Miejskiej w Bolesławcu,
9.4. w sprawie zaliczenia ulic do kategorii dróg gminnych,
9.5. w sprawie nadania nazw ulicom na terenie miasta Bolesławiec,
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9.6. w sprawie zasad używania herbu, barw Gminy oraz insygniów władz 
miasta,

9.7. w sprawie przystąpienia Miasta Bolesławiec do Polskiego Stowarzyszenia 
Beneficjentów Funduszy Pomocowych,

9.8.  o zmianie uchwały Nr XVI/163/04 Rady Miasta Bolesławiec z dnia 28 
stycznia 2004 r., w sprawie szczegółowych zasad oraz trybu udzielania i 
rozliczania  dotacji  przedmiotowych  (t.j.  –  Obwieszczenie 
Przewodniczącego Rady Miasta Bolesławiec z dnia 16 czerwca 2004 r.),

9.9. w sprawie zmian w budżecie miasta na 2004 r.
10. Sprawy organizacyjne:
10.1. Informacje bieżące dla Rady Miasta.
11. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski radnych. 

Ad 3. Przyjęcie protokołu XXIV sesji Rady Miasta.

Zgodnie  ze  Statutem  Miasta  Bolesławiec  protokół  XXIV  sesji  Rady 
Miasta,  odbytej  w  dniu  29  września  2004  r.,  był  wyłożony  do  wglądu  w 
Referacie Organów Gminy Miejskiej – oraz w czasie obecnej sesji. 

Protokół XXIV sesji Rady Miasta, odbytej w dniu 29 września 2004 r., 
został przyjęty bez zmian i poprawek.

Ad 4. Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Miasta podjętych na sesji
 29 września 2004 r.

Pisemne  sprawozdanie  na  w/w  temat  radni  otrzymali  przed  sesją,  w 
terminie regulaminowym. 

W/w sprawozdanie Rada Miasta  przyjęła  jednogłośnie,  do akceptującej 
wiadomości. 

SPRAWOZDANIE – zał. nr 3

Ad 5. Informacje:

5.1.  Prezydenta  Miasta  o  ważniejszych  działaniach  podjętych  w  okresie 
międzysesyjnym. 
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Na w/w temat zabrał głos Prezydent Miasta Piotr Roman.

INFORMACJA – zał. nr 4

W dyskusji udział wzięli:

radny Józef Burniak - o które dwa lokale chodzi przy ul. Zwycięstwa? Druga 
sprawa  dotyczy  przetargu  przy  ulicy  Cisowej.  Za  ile  zostały  sprzedane 
nieruchomości?  Trzecia  sprawa  dotyczy ul.  Mazowieckiej  14  i  15.  W jakiej 
cenie zostały sprzedane lokale?

 
Szczegółowych wyjaśnień udzielił Naczelnik Wydziału MiG Piotr Żak. 

radna  Irena  Dul  -  sprawa  dotyczy  lecznicy  zwierząt.  Jaką  kwotę  chciała 
przekazać na ten cel Gmina Miejska Bolesławiec?

Naczelnik Wydziału Komunalnego Grażyna Strzyżewska - nie wpłynęła żadna 
oferta w tej sprawie, zatem nie było przyznanych żadnych środków.

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że Rada w/w informację przyjęła 
do akceptującej wiadomości. 

5.2. Przewodniczącego Rady Miasta o ważniejszych działaniach podjętych 
w okresie międzysesyjnym.

Powyższą informację przedstawił Przewodniczący Rady Miasta, który: 

- poinformował, że na podstawie ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie 
gminnym (t.j. Dz. U. z 2001 r. Nr 142, poz. 1591, ze zm.) podmiot dokonujący 
analizy oświadczeń majątkowych w terminie do dnia 30 października każdego 
roku przedstawia radzie gminy informację o:

1) osobach, które nie złożyły oświadczenia majątkowego lub złożyły je po 
terminie,

2)  nieprawidłowościach  stwierdzonych  w  analizowanych  oświadczeniach 
majątkowych  wraz  z  ich  opisem  i  wskazaniem  osób,  które  złożyły 
nieprawidłowe oświadczenia,

3) działaniach podjętych w związku z nieprawidłowościami stwierdzonymi w 
analizowanych oświadczeniach majątkowych.

- poinformował Wysoką Radę, iż  analizując złożone oświadczenia majątkowe 
radnych za rok 2003 oraz  załączone kopie  zeznań o wysokości  osiągniętego 
dochodu w roku podatkowym 2003 (PIT) -  dokonał  porównania  ich treści  z 
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uprzednio  złożonymi  oświadczeniami  majątkowymi  za  rok  2002  oraz 
załączonymi  kopiami  zeznań  o  wysokości  osiągniętego  dochodu  w  roku 
podatkowym 2002 (PIT). W toku w/w analizy, dokonanej przez niego w dniu 28 
maja br., w żadnym przypadku nie istnieją podejrzenia podania nieprawdy lub 
jej  zatajenia  oraz  nie  istnieją  żadne  inne  przesłanki,  na  podstawie  których 
wymagane byłoby wystąpienie  do  urzędu kontroli  skarbowej  z  wnioskiem o 
kontrolę oświadczenia majątkowego radnego. W związku z tym nie ma podstaw 
do przedstawienia Wysokiej Radzie informacji  określonej w art.  24 h ust. 12 
ustawy o samorządzie gminnym. 

-  w  okresie  międzysesyjnym  wydał  następujące  obwieszczenia  w  sprawie 
sprostowania błędu pisarskiego:

1)  z  dnia  30  września  2004  r.  odnośnie  uchwały  Nr  XXIII/228/04  Rady 
Miasta Bolesławiec z dnia 8 września 2004 r. w sprawie zasad udzielania 
stypendiów  za  wyniki  w  nauce  i  inne  osiągnięcia  dla  uczniów  szkół 
podstawowych i gimnazjalnych, dla których organem prowadzącym jest 
Gmina Miejska Bolesławiec,

2) z dnia 20 października 2004 r. odnośnie uchwały Nr XXIV/239/04 Rady 
Miasta Bolesławiec z  dnia 29 września 2004 r.  o zmianie uchwały Nr 
XVI/160/04  Rady  Miasta  Bolesławiec  z  dnia  28  stycznia  2004  r.  w 
sprawie  zaciągnięcia  kredytu  bankowego  na  realizację  inwestycji  pn.: 
„Rozbudowa i termomodernizacja budynku Gimnazjum Samorządowego 
Nr 3” oraz uchwały Nr XXIV/240/04 Rady Miasta Bolesławiec z dnia 29 
września  2004  r.  o  zmianie  uchwały  Nr  XVI/161/04  Rady  Miasta 
Bolesławiec z dnia 28 stycznia 2004 r. w sprawie zaciągnięcia kredytu 
bankowego na realizację inwestycji pn.: „Termomodernizacja Miejskiego 
Przedszkola  Publicznego  Nr  8  i  przystosowanie  dla  osób 
niepełnosprawnych”.

-  przypomniał,  że  komisje  odbyły  swoje  posiedzenia   19,  20,  22  i  26 
października br.,
    
-  poinformował, że w dniu 22 października br.  do Referatu Organów Gminy 
Miejskiej  wpłynął  wniosek  PWiK  w  Bolesławcu  o  zatwierdzenie  taryf  dla 
zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków. Będzie 
on przedmiotem obrad Komisji Stałych i XXVI sesji Rady Miasta Bolesławiec 
w listopadzie br. w formie stosownego projektu uchwały.

- poinformował, że w związku z tym, iż zaistniała konieczność przyjęcia przez 
Radę Miasta w formie uchwały Programu Rozwoju Lokalnego, kolejna XXVI 
sesja  odbędzie  się  17  listopada  br.,  a  komisje  ją  poprzedzające  (łączone) 
powinny  odbyć  się  w  dniach  15  –  16  listopada.  W  związku  z  tym 
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Przewodniczący Rady Miasta poprosił przewodniczących komisji o zwoływanie 
komisji wspólnych w tym terminie. 

-  poinformował,  że XXVII sesja  odbędzie się  1 grudnia br.,  której  głównym 
tematem będzie m.in. aktualizacja Strategii Rozwoju Miasta. 

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że Rada Miasta w/w informację 
przyjęła do akceptującej wiadomości. 

Ad 6. Interpelacje, zapytania i wnioski radnych.

Przewodniczący  Rady  Miasta  przypomniał,  że  zgodnie  z  §  40  Statutu 
Miasta  Bolesławiec  interpelacje,  zapytania  i  wnioski  radnych  winny  być 
składane na ręce Przewodniczącego Rady Miasta w formie pisemnej. 

Następnie głos zabrali:

6.1 radny Eugeniusz Kowalski
6.1.1. czy możliwe jest wykonanie oświetlenia przy ul. Spacerowej?. Proszą o to 
mieszkańcy tej ulicy.

6.1.2.  jak  daleko  zaawansowane  są  prace  nad  przebudową  drogi  przy  ulicy 
Widok w kierunku posesji pani Jaskot?

6.1.3.  co  zrobiono w sprawie  usunięcia  fundamentów słupów telefonicznych 
przy ul. Ceramicznej?

ZAŁĄCZNIK NR 5

6.2. radny Zdzisław Abramowicz
6.2.1.  składam  wniosek  o  włączenie  się  agend  miasta  w  odrestaurowanie 
elewacji wiaduktu kolejowego przy ul.Tamka, wylot na ul. Kościuszki.

6.2.2.  proszę  o  przekazanie  środków  finansowych  na  wydanie  opracowania 
historycznego na temat Bunzlau I i Bunzlau II prof. A. Koniecznego. 

6.2.3.  składam wniosek dotyczący usunięcia zbędnych tablic informacyjnych, 
które przeszkadzają w ruchu drogowym. 
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6.2.4.  proponuję,  aby  bardziej  wyeksponować  tę  część  historii  miasta,  która 
mówi  o  czasach  napoleońskich  poprzez  umieszczenie  figur  żołnierzy 
napoleońskich przy wjeździe do Bolesławca przy autostradzie A-4 

ZAŁĄCZNIK NR 6

6.3. radny Bolesław Nowak
6.3.1.  na ulicy Staszica,  na odcinku od sklepu Mikrus od bloku nr 41 rosną 
drzewa, których korony gałęzi są bardzo niskie i przeszkadzają przechodniom 
idącym chodnikiem. Jedno z drzew sięga do okien bloku nr 43. Zwracam się z 
prośbą do Pana Prezydenta o interwencję w tej sprawie.

6.3.2. w imieniu mieszkańców bloków przy ul. Cieszkowskiego zwracam się z 
prośbą  do  Pana  Prezydenta  o  zamknięcie  ulicy  wewnętrznej  z  wjazdem  i 
wyjazdem  od  drogi  krajowej  (tzw.  obwodnicy).  Zamknięcie  tej  drogi  jest 
uzasadnione tym, że pojazdy stojące na światłach przy skrzyżowaniu Staszica –
Cieszkowskiego -  Wróblewskiego omijają  to skrzyżowanie i  wjeżdżają  na tę 
drogę  wewnętrzną  narażając  mieszkańców,  a  szczególnie  dzieci  na 
niebezpieczeństwa. Proszę o rozwiązanie tego problemu.

ZAŁĄCZNIK NR 7

6.4. radny Andrzej Czeczutka
6.4.1 sprawa dotyczy poprawienia bezpieczeństwa użytkowników drogi przy ul. 
Gdańskiej (były POM) poprzez wybudowanie chodnika wzdłuż drogi.  Osoby 
poruszające  się  po  odcinku  ulicy  (bez  chodnika)  są  narażone  na 
niebezpieczeństwa  ze  strony  pojazdów.  Największe  niebezpieczeństwa 
występują zwłaszcza w okresie zimowym, kiedy ulica jest pokryta lodem. Taka 
oblodzona  ulica  stwarza  niebezpieczeństwa  w  ruchu  kołowym  i  pieszym  z 
zagrożeniem utraty zdrowia i życia
 

ZAŁĄCZNIK NR 8

6.5. radny Alojzy Skóra
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6.5.1.  mieszkańcy  ulic  Kosiby  i  Starzyńskiego  proszą  o  zamontowanie  co 
najmniej  3  lamp  na  wylocie  ul.  Kosiby  do  końca  zabudowań.  Prośbę  swą 
motywują  brakiem  poczucia  bezpieczeństwa  w  czasie  powrotu  z  pracy  w 
godzinach nocnych. Dotychczas korzystano z oświetlenia hurtowni napojów, ale 
hurtownia została przeniesiona i brak jest oświetlenia. Zamontowanie tych lamp 
poprawi  samopoczucie  i  warunki  bezpieczeństwa  mieszkańców,  kierowców 
MZK korzystających z postoju oraz estetykę oświetlenia miasta.

6.5.2. mieszkańcy ul.  Starzyńskiego proszą o zamontowanie 1 lampy między 
budynkami  12,  13  i  nowo  powstałym  budynkiem  2,  2c,  ponieważ  jest  tam 
zaułek i jest bardzo ciemno. Ponadto są tam kosze, które są dewastowane i do 
których wrzucane są różne materiały. 

Radny  Alojzy  Skóra  podziękował  w  imieniu  Zespołu  Pieśni  i  Tańca 
„Jutrzenka” Panu Prezydentowi, Radzie Miasta i sponsorom za dofinansowanie 
wyjazdu zespołu na Ukrainę na Festiwal Zespołów Folklorystycznych. 

ZAŁĄCZNIK NR 9

6.6 radny Lesław Śliwko
6.6.1. czy przewidywane jest trwałe utwardzenie przynajmniej głównych alejek 
cmentarza, zarówno starej jak i nowej części?

6.6.2.  czy przewiduje się instalację oświetlenia na cmentarzu?

6.6.3.  czy istnieje możliwość zwiększenia ilości punktów czerpania wody?

ZAŁĄCZNIK NR 10

Radny Józef Pokładek podziękował Panu Prezydentowi za zamontowanie 
świateł  na  ul.  Tysiąclecia  oraz  za  wybudowanie  parkingu  i  zatoczki  dla 
autobusów, dzięki czemu jest bezpiecznie.

Przewodniczący Rady ogłosił 10 minut przerwy,
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a następnie wznowił obrady

Ad 7.   Oświadczenie Rady Miasta o wyrażeniu woli oddania nieruchomości   
gruntowej  zabudowanej  położonej  przy  ul.  Grunwaldzkiej  nr  7  w 
Bolesławcu  w  użytkowanie  na  lat  10  -  na  rzecz  Stowarzyszenia 
Rodziców Dzieci i Młodzieży Specjalnej Troski w Bolesławcu w celu 
utworzenia Warsztatów Terapii Zajęciowej.

Przedmiotowy  projekt  oświadczenia  radni  otrzymali  w  terminie 
regulaminowym.

Rada Miasta, na wniosek radnego J. Burniaka postanowiła jednogłośnie, tj. 
20 głosami „za”, odstąpić od referowania projektu oświadczenia. 
 
W dyskusji udział wzięli:

1) radny J. Burniak,
2) radny H. Prabucki,
3) radny J. Kowalski,
4) radny E. Kowalski.

Odpowiedzi udzielili:

1) Starosta Bolesławiecki Krzysztof Konopka
2)  Marian  Kostecki  -  Prezes  Stowarzyszenia  Rodziców  Dzieci  i  Młodzieży 

Specjalnej Troski w Bolesławcu.

Rada Miasta większością głosów, tj. 18 głosami „za” (2 radnych nie brało 
udziału  w  głosowaniu),  podjęła  oświadczenie  o  wyrażeniu  woli  oddania 
nieruchomości gruntowej zabudowanej położonej przy ul. Grunwaldzkiej nr 7 w 
Bolesławcu  w  użytkowanie  wieczyste  na  lat  10  –  na  rzecz  Stowarzyszenia 
Rodziców  Dzieci  i  Młodzieży  Specjalnej  Troski  w  Bolesławcu  w  celu 
utworzenia Warsztatów Terapii Zajęciowej. 

Przewodniczący Rady Miasta pogratulował Panu Marianowi Kosteckiemu 
tego przedsięwzięcia.

OŚWIADCZENIE - zał. nr 11
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Ad 8.   Aktualizacja Wieloletniego Programu Inwestycyjnego.  

Głos  w  sprawie  aktualizacji  Wieloletniego  Programu  Inwestycyjnego 
zabrał Tomasz Gabrysiak - Główny Specjalista  ds. Strategii i Rozwoju Miasta.

Ad 9.   Projekty uchwał Rady Miasta:  

9.1.  w  sprawie  przyjęcia  Wieloletniego  Programu  Inwestycyjnego  dla 
Miasta Bolesławiec na lata 2005 – 2009, 

Przedmiotowy  projekt  uchwały  radni  otrzymali  w  terminie 
regulaminowym.

Główny  Specjalista  ds.  Strategii  i  Rozwoju  Miasta  Tomasz  Gabrysiak 
wniósł autopoprawki Prezydenta Miasta do powyższego projektu uchwały, które 
polegały na:

-  zmianie  czasu  realizacji  zadania  „Budowa  Centrum  Edukacyjno  – 
Kulturalnego  –  etap  I”.  Kwota  przeznaczona  na  realizację  tego  zadania 
została  rozbita  na  trzy  lata,  wcześniej  rozbita  była  na  dwa  lata.  Kwota 
pozostaje bez zmian,

-  zmianie  nazwy  zadania  „Modernizacja  i  Termomodernizacja  budynku 
Gimnazjum Samorządowego nr  2” na „  Rozbudowa i  Termomodernizacja 
budynku Gimnazjum Samorządowego nr  2”.  Ponadto  kwota na  realizację 
tego zadania zwiększona została o 500 tys. zł i obecnie wynosi 2.500 tys. zł, 

-  (dot.  zadania  pod  nazwą  „Modernizacja  zapleczy  w  strefie  zabudowy 
staromiejskiej”). W tym roku MZGM wykonał więcej niż przewidywał plan 
WPI o kwotę 21 tys. zł. Kwota ta została odjęta od wydatków planowanych 
na 2007 r. Wartość zadania w całości się nie zmienia.

Radny Hubert  Prabucki złożył wniosek o otrzymanie uchwały w całości 
wraz z autopoprawkami.

W dyskusji udział wzięli:

1) r  adny  Józef  Burniak  ,  który  nawiązał  do  pracy  komisji,  na  której  została 
poruszona sprawa TBS -ów oraz zapotrzebowania na tę formę budownictwa. 
Została  ustalona  sprawa  przeprowadzenia  badania  w  formie  ankiety 
potencjalnych chętnych. 
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Prezydent Miasta Piotr Roman potwierdził te ustalenia oraz zadeklarował 
przeprowadzenie takiej ankiety

2) radny Lesław Śliwko zapytał o zapis w uzasadnieniu do projektu uchwały w 
sprawie zadania dotyczącego „Przebudowy budynku zabytkowej pływalni- 
Centrum Rehabilitacji”. Dlaczego zapisane jest 100%?

Wyjaśnień udzielił    Główny Specjalista ds. Strategii i Rozwoju Miasta Tomasz   
Gabrysiak. 

Rada  Miasta  większością  głosów,  tj.19  głosami  „za”  (1  radny  nie  brał 
udziału  w  głosowaniu),  podjęła  uchwałę  w  sprawie  przyjęcia  Wieloletniego 
Programu Inwestycyjnego dla Miasta Bolesławiec na lata 2005 –  2009 wraz z 
autopoprawkami.

UCHWAŁA NR XXV/248/04 – zał. nr 12

9.2. w sprawie utworzenia Straży Miejskiej w Bolesławcu,

Przedmiotowy  projekt  uchwały  radni  otrzymali  w  terminie 
regulaminowym. 

Naczelnik  Wydz.  SO  Krystyna  Hodowana  wniosła  do  powyższego 
projektu uchwały autopoprawkę Prezydenta Miasta, która polega na:

- wykreśleniu w pierwszym zdaniu podstawy prawnej w art. 42 wyrazów ust. 1 i 
ust. 2,

- dopisaniu w tym samym zdaniu po art. 6 ust. 1,
- zmianie treści § 4 na: „Uchwała wchodzi w życie po upływie 14 dni od dnia jej 

ogłoszenia  w Dzienniku Urzędowym Województwa Dolnośląskiego z  mocą 
obowiązującą od dnia 1 stycznia 2005 r.”

W dyskusji udział wzięli:

1) radny Zdzisław Abramowicz,
2) radny Stanisław Szypulski,
3) radny Andrzej Czeczutka,
4) radny Jarosław Kowalski,
5) radna Grażyna Zbieg,
6) radna Irena Dul,
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7) radny Hubert Prabucki,
8) radny Józef Burniak.

Wyjaśnień w sprawie utworzenia Straży Miejskiej w Bolesławcu udzielił Z-ca 
Prezydenta Miasta Karol Stasik. 

Rada  Miasta  większością  głosów,  tj.  12  głosami  „za”,  przy  6  głosach 
„przeciw”  i  1  głosie  „wstrzymującym  się”  (1  radny  nie  brał  udziału  w 
głosowaniu),  podjęła  uchwałę  w  sprawie  utworzenia  Straży  Miejskiej  w 
Bolesławcu wraz z autopoprawkami. 

Radny Jarosław Kowalski poprosił o zaprotokołowanie imienne jego głosu „za”. 

Radny Stanisław Szypulski poprosił o zaprotokołowanie imienne jego głosu
„przeciw”.

UCHWAŁA NR XXV/249/04 – zał. nr 13  

9.3. w sprawie nadania Regulaminu Straży Miejskiej w Bolesławcu,

Przedmiotowy  projekt  uchwały  radni  otrzymali  w  terminie 
regulaminowym. 

Naczelnik  Wydz.  SO  Krystyna  Hodowana  wniosła  do  powyższego 
projektu uchwały autopoprawkę Prezydenta Miasta, która polega na:

- zmianie treści § 3 na: „Uchwała wchodzi w życie po upływie 14 dnia od dnia 
jej ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym Województwa Dolnośląskiego z mocą 
obowiązującą od dnia 1 stycznia 2005 r.”

- zmianie, na wniosek radnych, zapisu w § 7 pkt. 8 na: „składanie Radzie Miasta 
Bolesławiec dwa razy do roku sprawozdania z działalności Straży”.

W dyskusji udział wzięli:

1) radny Józef Pokładek,
2) radny Hubert Prabucki.

Radny  J.  Pokładek  zawnioskował,  aby  w  uchwale  w  sprawie  nadania 
Regulaminu  Straży  Miejskiej  w  Bolesławcu w  rozdz.  II  dopisać  §  7,  który 
otrzymałby brzmienie: „ Skład osobowy Straży Miejskiej w Bolesławcu na 2005 
r. wynosić będzie co najmniej 12 osób”.
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Radny  Hubert  Prabucki  wniósł  wątpliwość  natury  prawnej  w  sprawie 
zmian w regulaminie i zwrócił się z zapytaniem do Sekretarza Miasta czy skład 
osobowy można określić w tej uchwale?.

Wyjaśnień udzielił Sekretarz Miasta Jerzy Zieliński, stwierdzając, że nie 
jest to materia regulaminowa.

W  związku  z  wyjaśnieniem  Sekretarza  Miasta  radny  Józef  Pokładek 
wycofał swój wniosek.

Rada  Miasta  większością  głosów,  tj.  11  głosami  „za”,  przy  6  głosach 
„przeciw”  i  1  głosie  „wstrzymującym  się”  (2  radnych  nie  brało  udziału  w 
głosowaniu), podjęła uchwałę w sprawie nadania Regulaminu Straży Miejskiej 
w Bolesławcu wraz z autopoprawkami. 

UCHWAŁA NR XXV/250/04 – zał. nr14

Przewodniczący Rady ogłosił 10 minut przerwy,
a następnie wznowił obrady

Po przerwie Przewodniczący Rady Miasta, Prezydent Miasta i wszyscy 
zebrani złożyli gratulacje Prezesowi MZGK Kazimierzowi Niebieszczańskiemu, 
który  w  plebiscycie  na  „Dyrektora  Roku  Zakładów  Oczyszczania  Miast” 
redakcji „ Przeglądu Komunalnego” został nominowany do tego prestiżowego 
tytułu.

Następnie  głos  zabrał  Prezes  MZGK  Kazimierz  Niebieszczański, 
dziękując Prezydentowi za pomoc w realizacji zadań spółki.

9.4. w sprawie zaliczenia ulic do kategorii dróg gminnych, 
9.5. w sprawie nadania nazw ulicom na terenie miasta Bolesławiec,

Przedmiotowe  projekty  uchwał  radni  otrzymali  w  terminie 
regulaminowym. 

Radny  Józef  Burniak  złożył  wniosek,  aby  przejść  do  głosowania  nad 
projektem uchwały w sprawie zaliczenia ulic do kategorii dróg gminnych.

Rada Miasta większością głosów, tj. 18 głosami „za” (2 radnych nie brało 
udziału w głosowaniu), przyjęła wniosek radnego Józefa Burniaka. 
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W dyskusji udział wzięli:

1) radny Józef Burniak,
2) radny Zdzisław Abramowicz,
3) radny Hubert Prabucki,
4) radny Stanisław Szypulski.

W związku  z  powstałą  wątpliwością  w sprawie  kolejności  głosowania 
uchwał głos zabrał radca prawny Tadeusz Grzesik, który stwierdził, że najpierw 
trzeba zaliczyć ulice do kategorii dróg gminnych, a dopiero potem nadać nazwę.

Radny Hubert Prabucki poprosił o 5 minut przerwy.

Przewodniczący Rady ogłosił 5 minut przerwy,
a następnie wznowił obrady

Po przerwie Prezydent Miasta wniósł autopoprawki.

Radca prawny Tadeusz Grzesik, po konsultacjach z wydziałem, wycofał 
wcześniejsze stwierdzenie i kolejność uchwał pozostała bez zmian.

W dalszej dyskusji udział wzięli:

1) radny Zdzisław Abramowicz,
2) radny Józef Burniak,
3) radny Stanisław Szypulski. 

W dalszej części obrad radny Józef Pokładek wniósł wniosek formalny, 
aby projekty uchwał w sprawie zaliczenia ulic do kategorii dróg gminnych oraz 
w sprawie  nadania  nazw ulicom na  terenie  miasta  Bolesławiec  przenieść  na 
następną, XXVI sesję Rady Miasta, w dniu 17 listopada br.

Rada  Miasta  większością  głosów,  tj.  14  głosami  „za”,  przy  1  głosie 
„przeciw” i  3  głosach „wstrzymujących się”  (2  radnych nie  brało udziału w 
głosowaniu), przyjęła wniosek radnego Józefa Pokładka.

Następnie Sekretarz Miasta Jerzy Zieliński udzielił wyjaśnień w sprawie 
wątpliwości dotyczących ulicy Zielnej. 

Radny Jan Paździora nie zgodził się z wyjaśnieniami Sekretarza Miasta.
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9.6. w sprawie zasad używania herbu, barw Gminy oraz insygniów władz 
miasta,

Przedmiotowy  projekt  uchwały  radni  otrzymali  w  terminie 
regulaminowym. 

Rada Miasta, na wniosek radnego Jana Paździory, postanowiła większością 
głosów, tj. 18 głosami „za” (2 radnych nie brało udziału w głosowaniu), odstąpić 
od referowania projektu uchwały. 

W dyskusji głos zabrał   radny Jan Paździora.  

Wyjaśnień udzielił Sekretarz Miasta Jerzy Zieliński.

Rada Miasta większością głosów, tj.18 głosami „za” (2 radnych nie brało 
udziału w głosowaniu), podjęła uchwałę w sprawie zasad używania herbu, barw 
Gminy oraz insygniów władz miasta,

UCHWAŁA NR XXV/251/04 – zał. nr 15

9.7. w sprawie przystąpienia Miasta Bolesławiec do Polskiego Stowarzyszenia 
Beneficjentów Funduszy Pomocowych  ,  

Przedmiotowy  projekt  uchwały  radni  otrzymali  w  terminie 
regulaminowym. 

Naczelnik Wydz. ZI Kazimiera Popławska w imieniu Prezydenta Miasta i 
własnym  poprosiła  o  naniesienie  autopoprawek  do  projektu  uchwały,  które 
polegają na:
-  dopisaniu  w §  1 „w charakterze  członka  wspierającego”,  w wyniku czego 
otrzymamy brzmienie: „ Miasto Bolesławiec wyraża deklarację przystąpienia w 
charakterze członka wspierającego.....”,
- w podstawie prawnej projektu uchwały skreślić art. 84.  

Radny Józef Burniak złożył wniosek, aby przejść do głosowania nad w/w 
projektem uchwały. 

Rada Miasta przyjęła większością głosów, tj. 18 głosami „za” (2 radnych 
nie brało udziału w głosowaniu), wniosek radnego Józefa Burniaka.
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Następnie  Przewodniczący  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały  w 
sprawie  przystąpienia  Miasta  Bolesławiec  do  Polskiego  Stowarzyszenia 
Beneficjentów Funduszy Pomocowych.

Rada Miasta większością głosów, tj.18 głosami „za” (2 radnych nie brało 
udziału  w  głosowaniu),  podjęła  uchwałę  w  sprawie  przystąpienia  Miasta 
Bolesławiec do Polskiego Stowarzyszenia Beneficjentów Funduszy Pomocowych 
wraz z wniesionymi autopoprawkami. 

UCHWAŁA NR XXV/252/04 – zał. nr 16

9.8.  o  zmianie uchwały Nr XVI/163/04 Rady Miasta Bolesławiec z  dnia 28 
stycznia 2004 r., w sprawie szczegółowych zasad oraz trybu udzielania i 
rozliczania  dotacji  przedmiotowych  (t.j.  –  Obwieszczenie 
Przewodniczącego Rady Miasta Bolesławiec z dnia 16 czerwca 2004 r.)

Przedmiotowy  projekt  uchwały  radni  otrzymali  w  terminie 
regulaminowym. 

Rada  Miasta,  na  wniosek  radnego  Józefa  Burniaka,  postanowiła 
większością  głosów,  tj.  18  głosami  „za”  (2  radnych  nie  brało  udziału  w 
głosowaniu), odstąpić od referowania projektu uchwały. 

W dyskusji głos zabrał r  adny Stanisław Szypulski.  

Wyjaśnień w tej sprawie udzielił Prezydent Miasta Piotr Roman. 

Rada  Miasta  większością  głosów,  tj.  17  głosami  „za”,  przy  1  głosie 
„przeciw”, (2 radnych nie brało udziału w głosowaniu), podjęła uchwałę o zmianie 
uchwały Nr XVI/163/04 Rady Miasta Bolesławiec z dnia 28 stycznia 2004 r., w 
sprawie  szczegółowych  zasad  oraz  trybu  udzielania  i  rozliczania  dotacji 
przedmiotowych  (t.j.  –  Obwieszczenie  Przewodniczącego  Rady  Miasta 
Bolesławiec z dnia 16 czerwca 2004 r.)

UCHWAŁA NR XXV/253/04 – zał. nr 17

9.9. w sprawie zmian w budżecie miasta na 2004 r.

Przedmiotowy  projekt  uchwały  radni  otrzymali  w  terminie 
regulaminowym. 
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Skarbnik  Miasta  Bożena  Szymczak   wniosła  do  powyższego  projektu 
uchwały autopoprawkę Prezydenta Miasta:

-  ze  środków zmniejszających  w  „Pozostałej  działalności”  (100  tys.  zł) 
Prezydent Miasta proponuje przeznaczyć 50 tys. zł na plany zagospodarowania 
przestrzennego i 50 tys. zł na wykupy gruntów pod strefę przemysłową. 

 

W dyskusji udział wzięli:

1) radna Grażyna Zbieg,
2) radny Józef Burniak.

Wyjaśnień udzielił Prezydent Miasta Piotr Roman. 

Rada Miasta większością głosów, tj.18 głosami „za” (2 radnych nie brało 
udziału w głosowaniu), podjęła uchwałę w sprawie zmian w budżecie miasta na 
2004 r. wraz z wniesioną autopoprawką.

UCHWAŁA NR XXV/254/04 – zał. nr 18

Ad 10. Sprawy organizacyjne:

10.1. Informacje bieżące dla Rady Miasta.

Przewodniczący Rady Miasta Stanisław Małkowski poinformował, że:
- XXVI sesja Rady Miasta Bolesławiec odbędzie się 17 listopada br.,
-  XXVII sesja Rady Miasta odbędzie się 1 grudnia br.,
- 14 listopada br. odbędzie się I Samorządowy Turniej Piłki Siatkowej w sali I 
LO o puchar Prezydenta Miasta.

 Ad 11. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski. 

Prezydent Miasta Piotr Roman

6.2.1. dot. remontu wiaduktu przy ul. Tamka - remont ten przewidywany jest w 
ramach modernizacji trasy E-30 już realizowanej przez PKP.
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6.2.2.  dot.  przekazania  środków  na  wydanie  opracowania  poświęconego 
Bunzlau I i Bunzlau II  - miasto przekaże środki na ten cel. To wydawnictwo 
powinno być priorytetem.
6.2.3.  dot.  usunięcia  zbędnych  tablic -  proszę  o  wskazanie  ulic.  Jeżeli  taka 
tablica jest przy ulicach wybudowanych w ramach środków Unii Europejskiej, 
to musi ona pozostać. W innych przypadkach można je usunąć. 
6.2.4.  dot.  postawienia  figur  z  okresu  napoleońskiego  - obecne  stanowisko 
Generalnej  Dyrekcji  Dróg jest  takie,  że przy autostradzie nie można niczego 
stawiać. Zajmiemy się tym problemem.

6.3.1. dot. nieprzyciętych koron drzew - korony drzew zostaną przycięte.

6.3.2. dot. zamknięcia drogi wewnętrznej na ul. Cieszkowskiego - ze względu na 
nasilony ruch pojazdów omijających skrzyżowanie należy w/w drogę zamknąć. 
Jest to sprawa do zrealizowania.

6.4.1. dot. budowy chodnika przy ul. Gdańskiej – chodnik ten jest potrzebny. 
Trzeba będzie ująć to zadanie w budżecie miasta na przyszły rok. 

Następnie  Prezydent  Miasta  Piotr  Roman  odniósł  się  do  podziękowań 
złożonych przez radnego Alojzego Skórę i radnego Józefa Pokładka.

Z-ca Prezydenta Miasta Karol Stasik

6.1.1. dot. oświetlenia ul. Spacerowej -  oświetlenie ul. Spacerowej jest trochę 
skomplikowane, ponieważ jest to droga powiatowa. Ponadto nieuregulowane są 
sprawy  własnościowe.  Występowaliśmy  w  tej  sprawie  do  Starosty 
Bolesławieckiego. Kompleksowe rozwiązanie problemu jest przewidywane po 
wykonaniu  prac  w ramach  ISPA.  W międzyczasie  wystąpimy do  powiatu  o 
uregulowanie spraw własnościowych. Prezydent Miasta nie wyklucza przejęcia 
tej drogi przez miasto.

6.1.2.  dotyczy  przebudowy  drogi  pani  Jaskot  -  przebudowa  tej  drogi  jest  w 
trakcie realizacji - projekt jest w wykonaniu, trwa uzgadnianie usunięcia kolizji 
elektrycznej.  Po  wykonaniu  projektu  i  uzyskaniu  zezwolenia  na  budowę 
przystąpimy do planowania. Czy będzie to możliwe do wykonania z nadwyżki, 
czy dopiero w roku 2006, zależeć będzie od sytuacji finansowej.
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6.1.3.  dot.  usunięcia  fundamentów  słupów  betonowych  -  słupy  przy  ul. 
Ceramicznej zostały zdemontowane. Również przy ul. Śluzowej. 

6.3.1. dot. nieprzyciętych koron drzew - wystąpimy wg kompetencji do zarządcy 
drogi. 

6.3.2. dot. zamknięcia drogi wewnętrznej na ul. Cieszkowskiego - na likwidację 
wjazdu nie wyrażają zgody Generalna Dyrekcja Dróg Krajowych i Autostrad i 
Straż  Pożarna.  Można  jeszcze  negocjować  w  taki  sposób,  że  straż  zostanie 
wyposażona w kluczyki do zapór podnoszonych okresowo.  

6.5.1.  dot.  oświetlenia na ul.  Kosiby - trudno mi  powiedzieć czy to  zadanie 
wejdzie  do  przyszłorocznego  budżetu,  ponieważ  mamy  wiele  innych 
niezrealizowanych zadań. 

6.5.2.  dot.  oświetlenia  na  ul.  Starzyńskiego - sprawdzimy najpierw,  czyja  to 
instalacja. Po stwierdzeniu podejmiemy odpowiednie działania.

6.6.1.  dot.  utwardzenia  alejek  na  cmentarzu  -  środków  jest  mało.  Koszt 
wykonania chodnika od bramy do kaplicy to około 95 tys. zł. Trudno będzie to 
zadanie zrealizować. 

6.6.2.,  6.6.3  dot.  cmentarza  komunalnego –  zamierzaliśmy  wykonać  niskie 
parkowe  lampy  na  drodze  do  kaplicy.  Proponuję,  abyśmy  w  tej  sprawie 
zasięgnęli  opinii  Komisji  Infrastruktury,  Gospodarki  Przestrzennej  i 
Budownictwa. Jeżeli nie będzie tej możliwości, to doraźnie dokonamy kontroli 
tych zadań, które już zostały podjęte.

 Wobec wyczerpania porządku obrad, Przewodniczący Rady Miasta zamknął 
XXV sesję Rady Miasta Bolesławiec.

Protokołowała: Przewodniczący Rady

Małgorzata Majdańska /-/ Stanisław Małkowski
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		Radny Alojzy Skóra podziękował w imieniu Zespołu Pieśni i Tańca „Jutrzenka” Panu Prezydentowi, Radzie Miasta i sponsorom za dofinansowanie wyjazdu zespołu na Ukrainę na Festiwal Zespołów Folklorystycznych. 
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